

《单词百科:windpipe是什么意思?windpipe怎么发音?windpipe的解释和用法》

英语单词windpipe是什么意思?windpipe怎么读?windpipe怎么发音?简答网为您整理了windpipe的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



windpipe怎么读

windpipe的读音:[' w ɪ ndpa ɪ p]

windpipe的意思

1、n.气管;

windpipe的近义词

1、trachea n.气管, 导管, 螺旋纹管;

windpipe的双语例句

1、 Food breathed into the windpipe can cause choking.

吸进气管的食物会造成窒息.

2、 Experiment materials: jar , windpipe, limewater, flume and the experiment record chart for each group.

学生用材料: 广口瓶、 导气管、 石灰水、 火柴、 集气瓶、 水槽和小组实验记录表.

3、 One end of the windpipe is connected with a unidirectional inflating valve.

气管的一端与单向充气阀连接.

4、 So much for the properties of the oesophagus, the windpipe, and the stomach.

对食道、 气管和胃的特性介绍就这样多.

5、 A breathing tube may the person's windpipe The tube is connected to a respirator machine.

可能会有个呼吸器接入病人的气管中,这根管子连接在呼吸器上.

6、 Cut off that flow and you stop on industry's windpipe and starve the brain of oxygen.

切断资金流,你就卡住了产业的气管,造成大脑缺氧.

7、 A tube was introduced into the patient's windpipe.

一根试管插入了病人的气管.

8、 Other leading causes of death are lung windpipe and lungs , road accidents and low birth weight.

肺病,气管炎, 交通事故和低也是导致死亡另一主要原因.

9、 The main respiratory organs in the human body are the nose, windpipe and lungs.

人体主要的呼吸器官有鼻子、 气管和肺.

10、 He obviously had been in a fight, and I suspected a badly damaged windpipe or lung.

显然,它又去打架了.我怀疑它气管或肺部受到严重损伤.

以上是简答网为您整理的windpipe怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于windpipe

的用法、windpipe的释义、w

indpipe的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/windpipe>

